
 

Spend More 
Get More

EDGE up your summer!

No code needed.

*Minimum order value 175 EUR / 160 CHF / 145 GBP / 68.000 HUF. **Minimum order value 250 EUR / 230 CHF / 210 GBP / 98.000 HUF.

***Eligible Countries: Austria, Belgium, Czech Republic, France, Germany, Hungary, Ireland, Luxembourg, Netherlands, Romania, Spain, Switzerland, United Kingdom
amare.com

1-31 July 2025 Available to everyone
in Europe

spend

175 €* Free Shipping

spend

250 €**
Free

Free Shipping

***



 
 

 

Version 07.2025 Amare Europe B.V. Strawinskylaan 903, 1077XX Amsterdam, Netherlands 1 

 
 
 

Amare Spend More, Get More 
Promotion – Europe 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 

Luxem
bourg- E

U
R

 



 
Amare Spend More, Get More Promotion – Europe 
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Promotion Period 
July 1 - July 31 2025 
 

Eligible Countries 
Austria, Belgium, Czech Republic, France, Germany, Hungary, Ireland, Luxembourg, Netherlands, Romania, Spain, 
Switzerland, United Kingdom 
 

Promotion Terms 
The following promotion is available from July 1, 12:01 am CET to July 31, 11:59 pm CET. 
Promotion applies to new and existing Customers and new and existing Brand Partners. 
 
To qualify for this promotion, Customers and Brand Partners must meet one of the following criteria:  

• Spend at least 175 € in products to receive free standard shipping. 
• Or spend at least 250 € to receive free standard shipping and one free Edge Grape 

 

Additional Information 
• Only applies to amare.com.  
• Limit to one (1) free Edge Grape per account. 
• No code needed. 
• Promotion offer is valid on single purchases and new Subscribe and Save orders only. 
• Promotion offer does not apply to previously scheduled Subscribe & Save orders. No adjustments on previous 

purchases. 
• Products purchased with Subscribe & Save Rewards are excluded and do not count towards the minimum 

required value. 
• The Return Policy does not apply to seasonal or promotional products, including the product giveaway in this 

promotion. 
• No Return or exchange for cash value is allowed for free gifts. Any orders returned for a refund without awarded 

free product(s) will have their value(s) deducted from the refund. 
• Promotion will be available while supplies last. 
• Amare reserves the right to amend this promotion at any time. 
• The interpretation and decisions about rules of this promotion by Amare corporate are final and are not 

subject to review. 
• In the case of any discrepancy between the meanings of any translated versions of this document, the meaning 

of the English Language version shall be used.  
 

Disclaimer: Earnings are hypothetically offered and are based on a perfect world scenario to show how the 
Compensation Plan works and are NOT earning representations or guarantees. Actual income require hard work and skills 
that the Brand Partner devotes to his/her business. A solid customer foundation is an integral part of the Brand Partner 
success. For more details, please check our Income Disclosure Statement at amare.com. 



 

Mehr ausgeben 
Mehr bekommen

EDGE für deinen Sommer!

Kein Code erforderlich

*Mindestbestellwert 175 EUR / 160 CHF / 145 GBP / 68.000 HUF. **Mindestbestellwert 250 EUR / 230 CHF / 210 GBP / 98.000 HUF

***Teilnahmeberechtigte Länder: Österreich, Belgien, Tschechische Republik, Frankreich, Deutschland, Ungarn, Irland, Luxemburg, Niederlande, Rumänien,
Spanien, Schweiz, Vereinigtes Königreich

Aktion gültig solange der Vorrat reicht. Nur auf amare.com. Es gelten die allgemeinen Geschä�sbedingungen..

1-31 Juli 2025 Gültig für ganz
Europa

gib

aus
175 €* Kostenloser

Versand

250 €**
Gratis

Kostenloser Versand

***

gib

aus
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Amare Mehr Ausgeben, Mehr Bekommen Promotion – Europa 
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Promotionszeitraum 
1 – 31 Juli 2025  
 

Berechtigte Länder 
Österreich, Belgien, Tschechische Republik, Frankreich, Deutschland, Ungarn, Irland, Luxemburg, Niederlande, 
Rumänien, Spanien, Schweiz, Vereinigtes Königreich 
 

Promotionsbedingungen 
Die folgende Promotion ist vom 1. Juli, 00:01 Uhr MESZ, bis zum 31. Juli, 23:59 Uhr MESZ verfügbar. 
Die Promotion gilt für neue und bestehende Kunden sowie für neue und bestehende Brand Partner. 
 
Um sich für diese Promotion zu qualifizieren, müssen Kunden und Brand Partner eines der folgenden Kriterien erfüllen:  

• Produkte im Wert von mindestens 175 € kaufen, um kostenlosen Standardversand zu erhalten. 
• Oder Produkte im Wert von mindestens 250 € kaufen, um kostenlosen Standardversand und ein kostenloses 

Edge Grape zu erhalten. 
 

Zusätzliche Informationen 
• Die Promotion gilt nur auf amare.com. 
• Nur ein (1) kostenloses Edge Grape pro Konto. 
• Kein Code erforderlich. 
• Gilt nur für Einzelkäufe und neue Subscribe and Save-Bestellungen. 
• Das Promotionsangebot gilt nicht für bereits geplante Subscribe & Save-Bestellungen. 
• Keine Anpassungen für bereits getätigte Käufe. 
• Produkte, die mit Subscribe & Save Rewards gekauft wurden, sind ausgeschlossen und zählen nicht zum 

erforderlichen Mindestbestellwert. 
• Die Rückgaberichtlinien gelten nicht für saisonale oder Promotionsprodukte, einschließlich Gratisprodukte aus 

dieser Promotion. 
• Keine Rückgabe oder Barauszahlung für Gratisartikel. 
• Bei Rücksendungen, bei denen das kostenlose Produkt nicht beigelegt wird, wird der Wert des Gratisprodukts 

vom Erstattungsbetrag abgezogen. 
• Die Promotion ist gültig, solange der Vorrat reicht. 
• Amare behält sich das Recht vor, diese Promotion jederzeit zu ändern. 
• Die Auslegung und Entscheidung über Regeln dieser Promotion durch Amare sind endgültig und nicht 

anfechtbar. 
• Im Falle von Diskrepanzen zwischen den übersetzten Fassungen dieses Dokuments hat die englische Version 

Vorrang. 
 

Haftungsausschluss: Die dargestellten Einkünfte sind hypothetisch und sollen zeigen, wie der Vergütungsplan unter 
idealen Bedingungen funktioniert. Sie stellen keine Einkommensgarantie dar. Tatsächliche Einnahmen hängen von 
Einsatz und Fähigkeit des Brand Partners ab. Eine solide Kundenbasis ist entscheidend für den Erfolg. Mehr Informationen 
findest du in unserer Erklärung zur Einkommensoffenlegung auf amare.com. 
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